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  Hølervassrunden er en koselig sykkeltur på frodige skogsveier med lite trafikk i småkupert ter-
reng som alle kan gjennomføre. Det er to fine badeplasser langs veien, så badetøy bør medbringes 
om været er fint.

Fra Ellingsæter, der det er gode parkeringsmuligheter, sykle langs Veståsvegen mot Hølervatnet. Etter 
ca. 2 km, før Skrikkarvollen, kommer du til et kryss med en benk. Her tar du til venstre på Bukfyllvegen 
mot Bukfyll. Nå bærer det slakt nedover i ca. 4 km, til du kommer inn på Sameigevegen som du følger 
til høyre, strekkvis langs bredden av elva Hølera til utløpet Høleravatnet. Dette er den fineste streknin-
gen på turen, så ta deg god tid til pauser og et bad. Når du er ca. halvveis langs Høleravatnet, litt før 
Hølervassætra, kommer du til et kryss. Ta til høyre her, inn på Hølervassvegen, og sykle via Skrikkarvol-
len og på Veståsvegen tilbake til Ellingsæter. 

  On the cycling round-trip Hølervassrunden the whole family can enjoy quiet forest roads with little 
traffic and easy, gently undulating terrain. There are two lovely swimming places along the route, so 
remember to bring swimwear and a towel. 

Exit the E16 in Bagn and follow the toll toll road towards Gol. The cycling tour starts at Ellingsæter, 
where there are parking possibilities. 
From Ellingsæter, cycle along Veståsvegen towards Hølervatnet. After approx. 2 km, before Skrikkar-
vollen, there’s a road crossing with a rest area with bench. Turn left here onto Bukfyllvegen and follow 
it to wards Bukfyll. There are 4 km of slightly downhill cycling, until you meet Sameigevegen. Make 
a right turn and follow Sameigevegen along the River Hølera to Lake Høleravatnet. This is the most 
beautiful part of the tour, so be sure to take your time for rests and a swim. Approx. half way along 
Lake Høleravatnet you will reach a crossing, near Hølervassætra. Turn right here and follow Hølervass-
vegen to Skrikkarvollen and Veståsvegen back to Ellingsæter.

 Die Hølervassrunde führt auf leicht hügeligen Waldstraßen mit wenig Verkehr entlang von Flüs-
sen und Seen und ist deshalb gut für Familien mit Kindern geeignet. Unterwegs radeln sie an zwei 
schönen Badeplätzen vorbei und sollten bei sonnigem Wetter Badezeug dabei haben.

Ab Bagn folgen sie der Ausschilderung nach Gol und fahren auf der Mautstraße bis nach Ellingsæter, 
wo es Parkmöglichkeiten gibt. 
Ab Ellingsæter radeln sie auf dem Veståsvegen weiter in Richtung Hølervatnet. Nach ca. 2 km kom-
men sie zu einer Kreuzung, wo eine Picknickbank steht. Hier biegen sie links auf den Bukfyllvegen 
und radeln leicht berab in Richtung Bukfyll und weiter bis zur Kreuzung mit dem Sameigevegen. 
Biegen sie rechts auf diesen erin und folgen sie im am Fluss Hølera entlang zum See Hølervatnet. Dies 
ist der schönste Abschnitt auf dieser Tour, und sie sollten sich ausreichend Zeit für Pausen und ein 
Bad nehmen. Ca. halbwegs entlang des Sees, kurz vor der Alm Hølervassætra, kommen sie zu einer 
Kreuzung. Hier biegen sie rechts und folgen dem Hølervassvegen und später ab Skikkarvollen dem 
Veståsvegen zurück nach Ellingsæter. 

HØLERVASSRUNDEN

ca. 18 km approx. 18 km ca. 18 km
 lett easy leicht 

" godt egnet for barn suitable for children gut geeignet für Kinder
ca. 265 høydemeter approx. 265 meters ca. 265 Höhenmeter
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